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1.  Opening en mededelingen 

2.  Notulen vergadering 14 oktober 2015 

3.  Politierapportage over de wijken 

4.  Beheer en projecten in HZL inclusief verslag wijkschouw 2 en 3 november 2015 
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6.  RPZH n.a.v. cie ROM 12 november 2015 

7.  Visie Park Oudegein 

8.  Werkplan 2015 

9.  Vervolgafspraken/volgende stappen 

10.Rondvraag 

11.Sluiting 

 

1. Opening en mededelingen 

 

a. Opening 

 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom. Naast de vaste vertegenwoordigers, de 

bewoner Bé Mussche. Verder zijn Chris Bouws, Hans van Oort, Marleen van Velzen, 

Yolanda van Elteren en Erna Kotkamp verhinderd. Mieke Tulleken komt later. 

  

b. Mededelingen van de voorzitter 

 

b1. bijeenkomst n.a.v. doorstromingsbrief met bewoners Hoogzandveld (Franny 

Knuever) met wethouder Adriani. 

De brief werd door veel bewoners ervaren als een dreigbrief om snel je huis te 

verlaten. Op de bijeenkomst waren 17 buren aanwezig. Wethouder Adriani peilde 

wat er leefde en beantwoordde de vragen. Ook gaf hij de knelpunten in de 

Nieuwegeinse huisvesting aan en hoe de gemeente probeert deze zo mogelijk te 

verkleinen of weg te nemen. Het was een goed gesprek en hij was blij met de 

bijeenkomst. 
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b2. Brief van Jongeren HZL inzake JOP 

Er is een brief door jongeren die in het Lotusplantsoen samenkomen gestuurd aan 

het wijkplatform, met het verzoek mee te werken aan de werving van een Jop 

(Jongeren ontmoetingsplaats). Daarover is een gesprek met hen geweest waarbij 

Marleen Manders, Hanz Lasthuis (jongerenwerker MOvactor) en Aad Koedijk 

aanwezig waren. De gemeente is akkoord met een Jop en heeft ook al een plaats 

toegewezen. De financiering is echter nog niet rond en een Jop moet nog worden 

gekozen met inachtneming van gemeentelijke eisen en de financiële 

mogelijkheden. Naast fondsgeneratie voor de JOP ging het gesprek ook over een 

eigen bijdrage van de jongeren zelf. Genoemd werd € 50 per jaar; dus € 1 per 

week. Ouders en familie kunnen hen financieel steunen. De eigen bijdragen zijn 

bedoeld ter verhoging van bedoeld eigenaarschap en verantwoordelijkheid. Het is 

de bedoeling dat de JOP er in 2016 staat. De jongeren pakken dit traject nu zelf 

weer op en worden hierin ondersteun door de jongerenwerker.                   

 

b3. Verkeersituatie Lekboulevard 

Deze kwestie loopt al lang. De reactie van de gemeente op de gemelde problemen 

en de inventarisatie op de Lekboulevard is het WPHZL slecht bekomen. Er zijn 

voorbereidingen voor een volgende fase. Er worden wat praktische zaken en 

voorstellen gewisseld. Nadat er een gedegen inventarisatie van de problemen op de 

Lekboulevard is gemaakt, zo goed mogelijke onderbouwing is, zal er een 

bespreking worden georganiseerd  voor een bredere kring bewoners en instanties 

(bij voorbeeld politie, RWS, gemeente). 

 

b4. bewonersinformatieavond 23 november 2015 over ’t Veerhuis 

’t Veerhuis heeft omwonenden uitgenodigd om informatie te geven over wijzigingen 

in de functie en de accommodatie van het sport-, vergader- en partycentrum. Het 

restaurant wordt uitgebreid en gemoderniseerd. De vergunning is door de 

gemeente verstrekt. Er waren 10 bewoners, het bestuur van ’t Veerhuis, namens 

de gemeente Mieke Tulleken en Ingeborg de Zeeuw en namens WPHZL Aad Koedijk 

(die ook een voorgesprek met het bestuur en de directeur van ‘t Veerhuis voerde). 

Voor evenementen wordt 4x per jaar een vergunning verstrekt. Bij overlast worden 

de bewoners aangemoedigd dit bij ’t Veerhuis te melden. ’t Veerhuis zal bij een 

melding optreden en voorts preventieve maatregelen nemen om geluidsoverlast bij 

het verlaten van ’t Veerhuis te voorkomen. 

De slotindruk was dat het een goede, informatieve bijeenkomst is geweest, waar 

goed naar bewoners werd geluisterd en waar bewoners het vertrouwen kregen dat 

er veel wordt gedaan in bouwkundig en organisatorisch opzicht om (met name) 

geluidsoverlast te voorkomen of te minimaliseren. Voorts zullen de te (ver)bouwen 

onderdelen van het gebouw een stuk lager blijven dan de huidige sporthal. 

 

b5. Lupinestraat (stand van zaken Mieke Tulleken) en verkeersveiligheid 

naar/van/rond de Bredeschool 

Mieke Tulleken is inmiddels gearriveerd. De projectleider Martijn Stekelenburg is op 

basis van een wensenlijst en beschikbare financiën bezig met een voorontwerp als 

praatstuk. Het lukt nog niet dit in het wijkplatformoverleg toe te lichten. De 

steakholders (scholen/kerk/winkeliers/bewoners) zullen in december worden 

geïnformeerd. Er staan 3 data gepland: de 7e, 14e of 15e van 15.30 tot 17.00 uur. 
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De bijeenkomst is in de kerk. Daarna volgt een buurtbericht. Opgemerkt wordt, om 

Jan Huussen te mailen over de bijeenkomst.  

 

b6.Pubquiz Vreeswijk 20 november 

Dit wordt op de 3e vrijdag van de maand gehouden. HZL heeft nog geen eigen team 

kunnen vormen. Weinig leden zijn in de gelegenheid deel te nemen. Het is een 

inloopavond, dus je kunt altijd komen. `t Is erg leuk.  

 

b7. Wijknieuws november 2015 

Het wijknieuws is naar de drukker en zal in de 1e week van december worden 

verspreid. WPHZL verzorgt voor de kerstmarkt ook publiciteit via de digiborden, 

persberichten en ... via de website.  

 

b8. Wonen en bomenkap in Lotusplantsoen 

Bé Mussche vraagt of het wijkplatform informatie heeft over de aanvraag voor het 

kappen van 3 bomen (sluitingstermijn 29 november) en over de bouw van de 

patio’s. Op FUNDA staat bijvoorbeeld dat er 3x11 dus 33 woningen worden 

gebouwd terwijl in de bouwvergunning 24 staan. Het wijkplatform heeft geen 

informatie anders dan de melding in de krant. Wel verwacht ze dat het actiecomité 

door de projectleider en wethouder wordt geïnformeerd. De heer Mussche vertrekt 

hierna. 

 

2. Notulen vergadering 9 september 2015 

 

De notulen worden onder dankzegging ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Politierapportage over de wijken 

 

Vanwege de afwezigheid van beide wijkagenten geeft de voorzitter aan de hand 

van een emailbericht informatie. Er waren 3 woninginbraken, inclusief een poging 

tot. Verder 4 diefstallen van fietsen (Hoogzandveld) en 2 meldingen van overlast 

door jeugd. 

 

4. Beheer en projecten in HZL 

 

Micha zegt ten aanzien van de gehouden wijkschouw van WPHZL met de gemeente 

dat er sprake is van een goede wandeling door de wijk. Het is goed dat op een 

aantal punten ook bewoners aanhaakten. Er is een helder verslag gemaakt dat 

wordt omgevormd tot een werklijst. Dat heeft hij uitgezet binnen de gemeente 

maar die is er nog niet. De projectenkaart is ook nog niet gereed. Hier staan o.a. 

ook de bouwprojecten in. In januari 2016 zal terugkoppeling plaatsvinden. Het 

verslag van de wijkschouw wordt aan de leden toegezonden.  

 

Aad memoreert de bijeenkomst over bestrijding gladheid op 13 november 2015. 
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Door de late bekendmaking is niemand van WPHZL geweest. Na wat discussie 

wordt afgesproken overlast door bladval, met name wanneer die leidt tot 

gevaarlijke situaties) bij de gemeente te melden. 

 

Mieke geeft uitleg over de bijeenkomst over de geluidschermen langs ’s 

Gravenhoutseweg en Zandveldseweg. Het bewonersplatform Berkstraat roerde zich. 

Die van de Eikstraat vooral over de singel achter hun huizen. Jan Bollen vraagt 

waarom langs 1 straat de hoogte 2½ meter hoog wordt; dat is lager dan nu. Dit is 

vooral op verzoek van de bewoners. Meer algemeen zegt Mieke dat de angst bij 

bewoners was dat alle groen weg zou gaan. Vooral bij bewoners die op 1 etage 

hoog wonen. Hiermee is dus rekening gehouden. Bij de Kreekmonde wilden de 

bewoners juist een laag geluidscherm. En natuurlijk (opnieuw) de straat ophogen 

en extra parkeerplaatsen aanleggen. 

Jan Bollen heeft het bewonersplatform Berkstraat gemeld, dat, als zij dat willen, zij 

zich kunnen presenteren in een vergadering van het wijkplatform en dat zij dit dan 

vooraf kunnen melden bij de voorzitter. 

5. Kerstmarkt in het winkelcentrum Hoogzandveld 

 

Bart zegt dat de kerstmarkt plaatsvindt op 19 december a.s. van 11.00 tot 16.00 

uur. In de korte tijd die nog rest moet er nog veel worden geregeld. Wat er 

allemaal te doen is, staat in het wijknieuws. Er komt een tafel voor het wijkplatform 

waar de gehele dag tenminste 2 leden aanwezig zijn. Er worden afspraken gemaakt 

over de aanwezigheid van de leden van WPHZL en Els en Mieke. Hans Adriani zal 

tussen half twaalf en twaalf uur de prijzen voor de mooiste kleurplaten uitreiken. 

De verwachtingen zijn hoog gespannen. 

In de WPHZL vergadering van januari 2016 zal de kerstmarkt worden geëvalueerd. 

6. Het project Rijnhuizen, Parkhout en Zandveld 

Hilbert doet op verzoek van de voorzitter verslag van de behandeling van het 

voorstel van het college van B&W in de commissie ROM op 12 november jl. Er was 

ook een voorstel van de CU en van het CDA. Het is een lange avond van 20.15 tot 

23.15 uur geworden.  

 

Het voorstel van het college betrof een aanpassing van een eerder gedaan voorstel. 

Nu wordt de woningbouw aan het Helmkruid wegens te weinig draagvlak bij de 

bewoners, uit het plan werd gehaald (met uitzondering van bebouwing op het 

huidige parkeerterrein bij de tramhalte). Het voorstel van het CDA betrof eveneens 

een aanpassing van het eerdere voorstel van het college. Het aantal woningen aan 

het Helmkruid werd verminderd en bovendien werd voorgesteld om duurdere 

woningen te bouwen. In het voorstel van de CU werden alleen de beide sportparken 
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(Parkhout en Zandveld) gerenoveerd inclusief samenwerking/fusie van de beide 

voetbalverenigingen. 

 

Er waren 6 insprekers namens de bewoners, de hockeyvereniging en een 

ondernemersclub op Rijnhuizen. De bewoners en BCN waren tegen de bouwplannen 

op Rijnhuizen en het verplaatsen van de hockeyvelden. De hockeyvereniging wilde 

wel verhuizen, omdat ze een overeenkomst hebben met de gemeente. Maar ze zien 

grote problemen met de bereikbaarheid van de sportparken door een verwachte 

grote toename van de verkeersdruk als gevolg van de verplaatsing. Een toegang 

vanaf de ’s Gravenhoutseweg vinden zij noodzakelijk. Omdat het aantal leden ieder 

jaar toeneemt, achten zijn een vierde hockeyveld nodig. De ondernemers zien de 

woningbouw op het hockeyterrein als een start/vlaggeschip voor de realisering van 

de visie Mooi Rijnhuizen. Hierna startte in een paar ronden de discussie in de 

commissie zelf.  

Uiteindelijk vonden de politieke partijen elkaar in een advies naar de raad om het 

voorstel van het college niet in de vergadering van 26 november te behandelen c.q. 

op de agenda te plaatsen. Bovendien werd afgesproken om alle drie de voorstellen 

aan de bewoners voor te leggen om hun reacties te horen. Ook is er ruimte om 

andere voorstellen aan de bewoners voor te leggen. Het college biedt het resultaat 

van de proces uiterlijk op 29 februari aan de commissie ROM aan, die het op 10 

maart a.s. zal behandelen. 

 

7. Visie Park Oudegein ligt ter inzage 

Deze visie is met grote inbreng van bewoners van Nieuwegein ontwikkeld. 

Daarnaast loopt een project Groen Verbindt, waarin voor een proeftuin in het 

Natuurkwartier een subsidie van het Oranjefonds is aangevraagd. (Zie punt b1 

Groen Verbindt in het verslag van 14 oktober jl.) Voorts wordt een visie voor het 

MEC opgesteld. Er vindt een gedachtenwisseling plaats over de mogelijkheden voor 

het MEC en het gebruik van het (nieuwe?) gebouw. Ook is een oproep gedaan om 

een `Groep Vrienden van het Park Oudegein` op te richten. Opnieuw wordt 

benadrukt dat de rol van de wijkplatforms niet is om vrijwilligers te leveren maar 

wel de communicatie voor de werving van vrijwilligers te verzorgen. Jan Bollen 

neemt namens het WPHZL deel aan de overleggen. 

8. Werkplan 2015 (punten 5,8,10,12) 

Over punt 5 herziening park Oudegein zie hiervoor punt 7. Het punt 8 Experiment 

Gemeentelijk Afvalbakken is nog niet gestart, maar zal met een nieuwe 

projectleider Sascha van de Berg in janauri 2016 wel doorgaan. Conny is 

aanspreekpunt voor WPHZL, maar geeft aan, om haar moverende redenen, uit deze 

rol te willen stappen. Aad Koedijk zegt dat Mieke kan doorgeven dat hij zelf 

vooralsnog als aanspreekpunt zal optreden. 
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Punt 10 toegankelijkheid entree Buurt en Zorgplein Zuid loopt door. Punt 12 

Adaptie gemeente plantenbakken is afgesloten. De mogelijkheid dat het WPHZL iets 

met plantenbakken zal gaan doen in de wijken is door de voorzitter globaal 

besproken met het wijknetwerk Batau Noord. (Batau Noord coördineert dit voor 

meerdere wijkplatforms, waarmee de kosten worden gedrukt.) Het bestuur van 

WPHZL heeft een inschatting van de kosten die hiermee al gauw zullen zijn 

gemoeid gemaakt en heeft geconcludeerd dat dit een te grote aanslag op het 

wijkbudget van WPHZL zal betekenen en heeft deze optie daarom voorlopig in de 

ijskast geparkeerd. 

9 en 10. Vervolgafspraken/volgende stappen/rondvraag. 

1. Er wordt aandacht gevraagd voor activiteiten van MOvactor als Sport en Spel 

voor de jeugd, de kunst van het ouder worden voor oudere bewoners, voor 

kinderen van 8 tot en met 12 jaar een uurtje plezier in het Buurtplein Zuid en voor 

een oproep voor vrijwilligers om activiteiten in het jeugd- en jongerenwerk te 

begeleiden. Zie het wijknieuws van november waarin deze activiteiten en oproepen 

worden vermeld.  

 

2. Bart doet een oproep voor (meer) kinderspeelplaatsen. Zal in 2016 op terug 

worden gekomen (Hilbert). 

 

3. Jan vraagt aandacht voor een persbericht over het project Ruimte voor de 

Lek. De aannemer heeft het project opgeleverd. In het voorjaar van 2016 zal een 

officiële en formele oplevering plaatsvinden. Er loopt nog een traject voor het 

toekomstige beheer inclusief een jaarlijkse schouw, evenals over de steigers in de 

jachthaven van Vianen.  

11. Sluiting 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter onder dankzegging aan de 

aanwezigen voor hun bijdrage, de vergadering. De aanwezigen worden in de 

lunchroom uitgenodigd voor een jaarafsluitend drankje.   
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Bijlage  1 

 

DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 25 november 2015 

 

Naam Rol Aanwezig 

Ja/nee 

Aad Koedijk Voorzitter Ja 

Arie den Oudsten Secretaris  Ja 

Chris Bouws Penningmeester  Nee 

Conny van der Wal Lid Ja 

Jan Bollen Lid Ja 

Hans van Oort Lid Nee 

Bart van Roosmaelen Lid Ja 

Hilbert Hamberg Notulist Ja 

Hans Adriani Wijkwethouder Ja 

Mieke Tulleken Wijkmanager Nieuwegein Ja 

Micha Giltay Teamleider Beheer 

Uitvoering/Ngein 

Ja 

Els Reinking Sociaal Programmeur/N’gein  Ja 

Marleen van Velzen Wijkagent HoogZandveld & 

Zandveld  

Nee 

Yolanda van Elteren Wijkagent Lekboulevard Nee 

Erna Kotkamp Bewoner Nee 

Bé Mussche Bewoner Ja 

Pieter Kwantes D’66 Ja 

 

 

Ter herinnering!!!! 

Het vastgestelde vergaderschema voor 2016: 

13 januari 7 september 

17 februari 12 oktober 

6 april 30 november 

18 mei  

29 juni 2017: 25 januari 

Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zo nodig zullen er 

overigens extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. Bewoners kunnen 

onderwerpen voor de vergadering aandragen. Bewoners kunnen de vergaderingen 

ook bijwonen en mogen meepraten. Vooraf aanmelden wordt op prijs gesteld, wij 

kunnen u dan netjes ontvangen. 
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Bijlage 2. 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 8 april 2015. 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

 7-1 Voorzitter verzoekt Conny om deel te nemen aan 

bijeenkomsten van het   project Helmkruid 

afgedaan 

 8-1 Hilbert stuurt de destijds opgestelde stukken over het 

project Handelskade/Lekboulevard op 

gedaan 

 9-1 Ieder lid van het wphzl stuurt een foto op aan Chris 

voor de site 

Gebeurd 

10-1 Hilbert zal de stukken over handhaving rijsnelheden op 

Henri Dunantlaan en Zandveldseweg toezenden; 

eventuele actie wphzl dan bekijken 

gedaan 

10-2 Mieke volgt planontwikkeling verkeersveiligheid Brede 

School en informeert het wphzl 

Afgedaan; 

naar 

werkplan 

10-3 Hilbert stuurt Jan Bollen de vergaderstukken en meldt 

hem aan als contactpersoon 

gedaan 

10-4 Aad, Hilbert, Micha en Mieke bekijken de mogelijke 

inpassing van de afscherming van het pannafield bij 

het Witte Huis in het project renovatie 

geluidswal/schermen; bespreken in het volgende 

overleg 

afgedaan 

10-5 Mieke onderzoekt de mogelijke beschikbaarheid van 

adoptie van plantenbakken bij de afdeling Beheer; 

contactpersoon wphzl is Conny 

Afgedaan 

10-6 Aad zal Hans vO  vragen voor deelname aan 

paticipatiebijeenkomst van 18 mei as over de 

herziening van Park Oudegein 

Afgedaan 

10-7 Arie en Mieke gaan mogelijkheden bekijken voor 

beperking van het te snel rijden op de Lekboulevard 

door auto’s ,motoren. Aanleiding was een verzoek van 

Aad Bosch (bewoner en lid comité Bossenwaard) 

9/9 vervolg: Inmiddels is een wandeling op de 

Lekboulevard gemaakt met Günther Creton van de 

afdeling Verkeer. Hij stuurt een brief met voorstellen. 

14/10 Brief is ontvangen en eigenlijk is alles 

afgewezen.HZL start een nieuw traject   

afgedaan 

10-8 Mieke bekijkt of er mogelijkheden zijn voor de 

plaatsing van extra bladkorven in het najaar bij de 

afdeling Beheer 

Afgedaan; 

via servicelijn 

14030 

10-9 Sandra neemt initiatief voor een afspraak met haar, 

Mariëtte, Aad en Conny over het braakliggende terrein 

in het Lotusplantsoen (voormalige schoolgebouwen). 

Afgedaan 
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Vraag is wanneer wordt er gras ingezaaid en/of er 

andere tijdelijke gebruiksmogelijkheden zijn (bv een 

moestuin) 

11-1 Hilbert stuurt Aad, Arie en Chris zo mogelijk een 

‘zware’ versie van het wphzl logo 

12-5-2015 

11-2 Hilbert stuurt Aad een lijstje incl emailadressen van 

mogelijke vaste gesprekspartners van het wphzl 

12-5-2015 

11-3 Hilbert stuurt Aad scan van de ingevulde presentielijst 17-04-2015 

 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 20 mei 2015. 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

1.b.  Micha belegt een overleg tussen gemeente en de 

visclub over het onbevoegd maaien van de 

oeverbeplanting bij Rietput 

Afgedaan 

2.3. Mieke maakt een afspraak voor een overleg over het 

experiment met de afvalbakken in HZL met Conny, 

Aad en Myra Veldhuizen 

Afgedaan  

5 De gemeente heeft z.s.m. overleg met de bewoners 

van de Anemoonstraat over de mogelijke locatie voor 

Jeugdland 

Loopt: 9/9 

procedure 

loopt/ 

afgedaan 

7.12 Op 5 juni is er een overleg tussen Moorland, MOvactor, 

Gemeente Nieuwegein over de problemen met de 

toegankelijk van het buurt- en zorgplein Zuid. 9/9: 

gesprek is niet doorgegaan (Hilbert); vrijdag 4/9 wel. 

Hilbert komt met een verslagje. 

14/10 De wg WTP van de WMO-raad heeft voorstel 

gedaan voor een oprit aan de voorzijde van het pand;  

Loopt door 

7.13. Aad neemt contact op met wijkplatform Batau-Noord 

over de prijzen ed van bloemvoorzieningen in de wijk 

Afgedaan 

1.b.4. Arie en Bart nemen deel aan de training energie-

ambassadeur 

Afgedaan  

 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 24 juni 2015. 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

1b3 Hilbert wijst Dennis Duiker op de samenloop van de 

terrasvergunning en de toegang van het 

buurt/zorgplein; 

9/9 nieuwe vergunning voor andere plek 

Afgedaan 

1b9 Jan gaat naar de bijeenkomst over Crowdfunding Afgedaan 

1b11 Mieke regelt een benen-op-tafel-gesprek met het 

bestuur WPHZL, haarzelf en Sandra 

Afgedaan 

4 Conny is aanspreekpunt van HZL bij pilot Afvalbakken Afgedaan 
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(“prullenbakken”) 

5 Bart regelt een bijeenkomst met MOvactor (Karin, ---) 

en HZL (Arie,Conny, Hilbert). Doel: bekijken hoe het 

thema “welzijn” in de agenda van WPHZL kan worden 

betrokken. 

afgedaan 

5  Arie bespreekt met de winkeliersvereniging wc Hzv het 

idee om t.g.v. de opening van het centrum een 

bewonersfeest te houden (mede i.h.k.v. het vorige 

punt, elkaar ontmoeten). 

gebeurd 

5 Aad en Karin hebben een verder 

kennismakingsgesprek 

Gebeurd 

6 Mieke nodigt project Bredeschool/Lupinestraat uit voor 

de september vergadering van HZL; 

9/9 doorgeschoven naar vergadering 14 oktober 

2015; 

14/10 moeilijk traject en loopt door; inwoners eerder 

betrekken; 

25/11 ontwerp nog niet geschikt als praatstuk in het 

WPHZL; steakholders worden betrokken en bewoners 

worden geïnformeerd via buurtbericht. 

Loopt 

7 Aad, Arie en Jan bezoeken de bijeenkomst van RWS 

over de bomen bij de koninginnensluis 

Afgedaan 

8 Hilbert maakt conceptbrief voor Aad over de K+R 

plaatsen bij het zorgplein; 9/9 behoefte is sterk 

gedaald 

Afgedaan 

 

 

Afsprakenlijst overleg WPHZL op 9 september 2015. 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

2b -1,2 en 3 Worden meegenomen in de wijkschouw  afgedaan 

3 WPHZL neemt de draad weer op over geluidsoverlast 

en te snel rijden op Zandveldseweg en Henri 

Dunantlaan. Informeert ook de heer Ahrend. 

afgedaan 

5 Arie neemt binnen 5 dagen contact op met Marcel van 

der Meer over de kerstmarkt. Informeert 

werkgroepleden per email over het resultaat. 

afgedaan 

11 Wijkschouw: Aad start overleg op met Conny en 

Hilbert om de wijkschouw voor te bereiden. 

Afgedaan 

 

Afsprakenlijst overleg WPHZL 14 oktober 2015 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

1b-3 

 

Aad Koedijk gaat de huidige groep voor de 

verkeersproblematiek en verkeersoverlast op 

Lekboulevard, Jachtmonde en Bovenmonde in nauwe 

 



11 

 

samenwerking met Mieke Tulleken uitbreiden met wat 

meer bewoners, de politie (wijkagent?), 

Rijkswaterstaat, eventueel andere vertegenwoordigers 

van de gemeente  en eventueel andere betrokkenen, 

om de verdere aanpak te bespreken en in werking te 

krijgen 

7 De werkgroep wijkschouw maakt een routeschema  

   

   

   

 

Afsprakenlijst overleg WPHZL 25 november 2015 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

4 

 

In de vergadering van 13-1-2016 wordt de wijkschouw 

van november 2015 besproken aan de hand van het 

verslag en van de werklijst; Micha Giltay 

 

9 en 10 Hilbert informeert Bart over de mogelijkheden voor 

kinderspeelplaatsen in 2016 

 

 


